
 

 

 

Real Time Stock Quote Subscription Form 網上實時證券報價申請表 

Account Name 客戶姓名  Account No. 客戶號碼  

Date 日期   

 

I/We would like to choose one of the following services 本人/吾等現選擇以下其中一項服務: 

⃞ Subscribe the internet Real Time Stock Quote(TSCI) HK$360.00 per month 

訂購港股快車報價系統–月費 HK$360.00 

含:期貨期權+專家分析系統+預警系統+異動雷達 

⃞ Terminate the internet Real Time Stock Quote service 

終止網上實時證券報價系統 

Upon signing up the real-time stock quotes services, we will debit a monthly fee form your trading account immediately. Subsequently, 

the service fee will be debited from your trading account on the first working day of each month. 

若成功申請, 我們會立即從您的交易帳戶自動扣除即月月費, 其後, 每月第一個工作天扣費預繳。 

 

Note 注意事項： 

1. For stock quote service termination, please notify Conard in written before 15th of the terminated month and such termination will 

be effective on next month 客戶欲終止上述即時報價服務，必須於每月十五號前以書面通知 Conrad，取消服務將由下一期

（下一月份）開始； 

2. The monthly fee will be debited from your securities account at the beginning of each month. If such service starts at the middle of 

that month, such fee will be debited as whole month HK$360.00 (monthly fee will be debited on service effective date) 每月服務

費用會於每月的第一個工作天從客戶之證券戶口內扣除，若首次服務在月中開始，服務費會作整月計算 HK$360.00。(首

次月費會在服務開始第一天從客戶之證券戶口內扣除)； 

3. Such stock quote service will be terminated on the non-paid month If client securities account has insufficient balance 若客戶戶

口之結餘不足以繳交月費，網上即時行情報價服務會從未繳交服務費用月份開始暫停； 

4. Monthly stock quote fee is non-refundable even if client has paid for whole month but terminate such service at the middle of that 

month 如客戶於使用期間終止服務，已繳交的當月月費將不獲退回。 

 

Signed by 簽署 

 

 

________________________________________________________ 

Authorized Signature(s) and Company Chop (if applicable) 

客戶簽署及公司印章(如適用) 
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